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PROTOKÓŁ NR XXIV/2008 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 31 października 2008 roku 
 
XXIV sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 31 października 2008 roku  
o godzinie 1300, w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 12 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński i Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 12 za. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie gminy Kobylin. 
6. Informacja o stanie ochrony środowiska na terenie gminy Kobylin. 
7. Informacja Wojewody Wielkopolskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie  

i Burmistrza Kobylina na temat oświadczeń majątkowych. 
8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi 
oraz osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie 
przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, 
o stosunku Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz 
gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie 
działalności pożytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu 
terytorialnego, 

b) w sprawie: zaciągnięcia zobowiązań w zakresie współpracy z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2009, 

c) w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przeznaczonego dla członka 
ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, 

d) w sprawie: opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie 
Kobylin na rok 2009, 

e) w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Krotoszyńskiego  
w sprawie przekształcenia oddziału dla przewlekle chorych z pododdziałem 
pielęgnacyjno – opiekuńczym w Koźminie Wlkp. SPZOZ w Krotoszynie w oddział 
rehabilitacyjny z pododdziałem rehabilitacji neurologicznej, 

f) w sprawie: określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych, 

g) w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
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h) w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego, 
i) w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty targowej, terminów płatności i sposobu 

jej poboru, 
j) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008. 

9. Wolne głosy i wnioski.  
10. Zakończenie. 
 
Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzedniego 
posiedzenia Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 12 za. 
 
Ad. 3. 
J. RATAJCZAK poprosił o informację na temat przynależności naszej Gminy do Związku 
Gmin Zlewni Górnej Baryczy i działań podejmowanych przez Związek. 
J. PATRYAS zapytał o to, na jakim etapie jest proces wymiany oświetlenia ulicznego  
i założenia nowych punktów świetlnych.  
 
Ad. 4. 
P. CHLEBOWSKI poprosił Radnych o pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano. 
 
Ad. 5.  
P. CHLEBOWSKI powiedział, iż informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie gminy 
Kobylin, stanowiąca załącznik nr 3 do niniejszego protokołu została szczegółowo omówiona  
na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych.  
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 12 za. 
 
Ad. 6. 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż informacja o stanie ochrony środowiska na terenie 
gminy Kobylin, stanowiąca załącznik nr 4 do niniejszego protokołu została szczegółowo 
omówiona na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych przez pracownika  
Urzędu Miejskiego – Wiesława Popiołka.  
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie przyjęły przedłożoną informację, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedłożoną informację – 12 za. 
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Ad. 7.  
P. CHLEBOWSKI odczytał treść informacji Wojewody Wielkopolskiego o oświadczeniach 
majątkowych złożonych przez Burmistrza Kobylina i Przewodniczącego Rady Miejskiej  
oraz informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej o oświadczeniach majątkowych  
za rok 2007 złożonych przez radnych. Dodał, że radni, u których w oświadczeniach 
stwierdzono nieprawidłowości, złożyli nowe, poprawione oświadczenia. 
BURMISTRZ przekazał zebranym informację o oświadczeniach majątkowych za rok 2007 
złożonych przez Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy oraz kierowników jednostek 
organizacyjnych. Powiedział, że stwierdzone przez Urząd Skarbowy nieprawidłowości 
zostały poprawione. 
Odczytane informacje o oświadczeniach majątkowych stanowią załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 8. 
a) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie 
uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi  
oraz osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów 
o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku 
Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach wolności 
sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego  
i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego. Dodał, iż uchwała ta podejmowana 
jest przez Radę corocznie. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść omawianego projektu uchwały.  
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/141/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi  
oraz osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie 

przepisów o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej,  
o stosunku Państwa do innych Kościołów i związków wyznaniowych oraz gwarancjach 

wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele obejmują prowadzenie działalności pożytku 
publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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b) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązań w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi w roku 2009 omawiany 
był na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych i jest ściśle związany z podjętą  
przed chwilą uchwałą.  
Odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/142/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: zaciągnięcia zobowiązań w zakresie współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2009 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, iż projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego przeznaczonego dla członka ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył  
w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż 
Pożarną lub gminę został omówiony na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych. 
Odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/143/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przeznaczonego dla członka 

ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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d) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie opłat za świadczenia 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie Kobylin na rok 2009. Poprosił 
przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania  
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwa ły. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 3 za, 1 wstrzymujący. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/144/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w Gminie Kobylin na rok 2009 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
e) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie 
uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Krotoszyńskiego  
w sprawie przekształcenia oddziału dla przewlekle chorych z pododdziałem pielęgnacyjno – 
opiekuńczym w Koźminie Wlkp. SPZOZ w Krotoszynie w oddział rehabilitacyjny  
z pododdziałem rehabilitacji neurologicznej. Jeden z radnych Komisji Rewizyjnej powiedział, 
że jego zdaniem jest to tylko zmiana nazwy dla tego oddziału, gdyż oddział rehabilitacyjny 
może uzyskać większe dofinansowanie na swoją działalność. Dodał, iż negatywna opinia 
Rady nie zmieni decyzji o przekształceniu, które nastąpi 01 stycznia 2010 roku. Odczytał 
treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 3 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 przeciw, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 przeciw. 
 

UCHWAŁA NR XXIV/145/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Krotoszyńskiego  
w sprawie przekształcenia oddziału dla przewlekle chorych z pododdziałem 

pielęgnacyjno – opiekuńczym w Koźminie Wlkp. SPZOZ w Krotoszynie w oddział 
rehabilitacyjny z pododdziałem rehabilitacji neurologicznej 

 
została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. Radni głosowali  
w następujący sposób – 8 za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące. 
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f) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
rocznych stawek podatku od środków transportowych omawiany był na posiedzeniach 
poszczególnych komisji stałych i jest ściśle związany z podjętą przed chwilą uchwałą.  
Odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 3 za, 2 wstrzymujące, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/146/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: opłat za świadczenia przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w Gminie Kobylin na rok 2009 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
g) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, że kolejnym punktem w porządku obrad jest 
podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników 
głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwa ły. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za,  
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
P. CHLEBOWSKI dodał, iż Komisja Rewizyjna przyjęła wniosek radnego M. Dymarskiego 
w sprawie pozostawienia stawki podatku od budynków pozostałych, w tym zajętych  
na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 
pożytku publicznego na poziomie obowiązującym w roku bieżącym – 3,41 zł za 1 m2 
powierzchni użytkowej, głosując: 3 za, 2 przeciw. 
M. DYMARSKI wyjaśnił, że jest to podatek od budynków typu garaże, pomieszczenia 
gospodarcze – często nieużytkowane. Podatek od tych nieruchomości jest dość wysoki. 
Ponownie wystąpił z wnioskiem o pozostawienie omawianej stawki na poziomie – 3,41 zł. 
Rada przyjęła wniosek M. Dymarskiego, głosując w następujący sposób: 7 za,  
1 przeciw, 4 wstrzymujące. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały.  
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UCHWAŁA NR XXIV/147/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
h) 
BURMISTRZ zaproponował autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego. W związku z wnioskami zgłaszanymi 
na posiedzeniach komisji stałych oraz opinią Wielkopolskiej Izby Rolniczej w Krotoszynie 
proponuje pozostawienie średniej ceny skupu żyta na poziomie obowiązującym w roku 2008 
– 40 zł za 1 q żyta.  
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Komisje w celu zaopiniowania projektu uchwały, głosowały w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za – stawka 40 zł za 1 q żyta,  
Komisja Spraw Społecznych: 4 za - stawka 42 zł za 1 q żyta, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 3 za, 1 wstrzymujący – stawka 40 zł za 1 q żyta. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały.  
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/148/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
 
i) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia dziennej stawki 
opłaty targowej, terminów płatności i sposobu jej poboru. Poprosił przewodniczących 
poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach  
w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 3 za, 1 wstrzymujący. 
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UCHWAŁA NR XXIV/149/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: określenia dziennej stawki opłaty targowej, terminów płatności  

i sposobu jej poboru 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
j) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że na posiedzeniach poszczególnych Komisji proponowane 
zmiany w budżecie zostały dokładnie omówione. 
BURMISTRZ przedstawił autopoprawki do Uchwały z dnia 31 października 2008 roku  
w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008, stanowiące załącznik nr 15  
do niniejszego protokołu.  
P. CHLEBOWSKI zaproponował przegłosowanie poszczególnych działów dochodów  
i wydatków. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując  
w następujący sposób: 
dział 801 – 12 za, 
dział 852 – 12 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 750 – 12 za, 
dział 801, rozdział 80101 – 12 za, 
dział 801, rozdział 80110 – 12 za, 
dział 852 – 12 za. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2008. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 5 za,  
Komisja Spraw Społecznych: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za. 
 
 

UCHWAŁA NR XXIV/150/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 31 października 2008 roku 
w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008 

 
została podjęta jednogłośnie – 12 za i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. 
W. STYBURSKI poprosił Burmistrza o to, aby opowiedział o efektach ostatniego spotkania 
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej (WFOŚiGW)  
w Poznaniu w sprawie budowy oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej. 
B. GOŚCINIAK poinformowała zebranych, że Szkoła Podstawowa w Kuklinowie,  Szkoła 
Podstawowa w Zalesiu Małym i Zespół Szkoła Podstawowa i Przedszkole w Kobylinie 
dostały dofinansowanie w ramach projektu „Wiem, umiem, potrafię” na organizację zajęć 
pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży szkolnej z tych miejscowościach. W ramach projektu 
prowadzone będą między innymi zajęcia wyrównawcze, logopedyczne, korekcyjne, 
matematyczne, plastyczne, sportowe, ekologiczne, wyjazdy na basen, do teatru, kina, zielona 
szkoła itp. całość projektu opiewa na kwotę 87.607 zł, z czego wkład własny Gminy  
to 13.193 zł na wszystkie szkoły. Dzięki tym projektom szkoły wzbogacą się o sprzęt 
wartości ok. 15,4 tys. zł. Niestety nie wpłynęły jeszcze środki finansowe, a zaplanowany 
harmonogram zajęć trzeba zrealizować do końca roku kalendarzowego. Kuratorium Oświaty 
zaproponowało, aby do czasu wpływu dofinansowania pożyczyć środki z budżetu Gminy. 
Zachęca do popierania takich projektów. 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że w ostatnim czasie trzech zawodników z UKS Samson 
reprezentowało naszą Gminę na Mistrzostwach Świata w Sumo, które odbywały się  
w Estonii. Martin Alcer zdobył złoty medal, a dziewczyny – Aleksandra Trawińska  
i Nina Walkowiak zajęły 5 miejsca. Wszystkim należą się serdeczne gratulacje. 
BURMISTRZ odpowiedział na wcześniej zadane pytania. Jeżeli chodzi o Związek Gmin 
Zlewni Górnej Baryczy, to Radni raz w roku dostają szczegółową informację na temat jego 
funkcjonowania. Budowa zakładu utylizacji odpadów komunalnych zaplanowana jest  
w gminie Koźmin Wlkp. W związku z tym zostało już zlecone wykonanie badań 
hydrogeologicznych i możemy się spodziewać pozytywnego wyniku. Równocześnie 
prowadzono rozmowy w dwóch kwestiach – wykupu gruntu i zawarcia tzw. umowy 
społecznej. Są już uzgodnienia z właścicielami gruntów, dotyczące ustalenia wstępnych 
terminów sporządzenia aktów notarialnych, w których zastrzega się, iż transakcja wykupu 
dojdzie do skutku, jeżeli wyniki badań pozwolą na budowę zakładu w zaplanowanym 
miejscu. Jeżeli chodzi o umowę społeczną, to są uzgodnienia, że Związek wraz z Gminą 
Koźmin Wlkp. wyremontują świetlicę wiejską.  
Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich w Strzelcach Wielkich złożył 
projekt w  WFOŚiGW. Fundusz zgłosił 36 uwag, z czego 35 już zostało poprawionych. Jeden 
punkt dotyczy dostosowania dokumentacji do wydanych decyzji środowiskowych.  
mamy zapewnienia ze strony Funduszu, że jeżeli to zostanie uzupełnione, to wniosek będzie 
poprawny pod względem formalnym i zostanie przekazany do Ministerstwa w celu 
zaopiniowania pod względem merytorycznym. Jeżeli nie będzie uwag, to podpisanie umowy 
może nastąpić na przełomie kwietnia i maja 2009 roku. Drugim tematem omawianym  
na spotkaniu w Funduszu był sposób sfinansowania tej inwestycji w naszej Gminie –  
ok. 11 mln zł. 70 % tej kwoty Fundusz sfinansuje nam poprzez udzielenie pożyczki na okres  
8 lat. W przypadku gdybyśmy mieli do zapłacenia zobowiązania, a nie byłoby jeszcze 
środków unijnych, to WFOŚiGW udzieli nam tzw. pożyczki pomostowej.  
Dodał, że rozbieżności pomiędzy stanem faktycznym, a decyzjami środowiskowymi  
nie dotyczą naszej Gminy, a wynikają z tego, iż decyzje środowiskowe wydawane są  
przed projektowaniem. 
SEKRETARZ odpowiedział na pytanie odnośnie modernizacji oświetlenia ulicznego. Dzisiaj 
dotarła do Urzędu cała dokumentacja z Enei i jeżeli wszystko będzie w porządku, to umowa 
wkrótce zostanie podpisana. Realizacja zadania rozpocznie się niezwłocznie po podpisaniu 
umowy (takie mamy zapewnienia) a zakończy się na początku roku 2009.  
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P. CHLEBOWSKI zapytał o to, czy planujemy wykonanie remontu schodów zewnętrznych 
przy budynku ośrodka zdrowia, gdyż dzisiaj jeden z pacjentów spadł z nich. 
SEKRETARZ wyjaśnił, iż remont tych schodów został zaplanowany już wcześniej  
i projektant już przygotowuje kosztorys prac. Dodał, że nasze obiekty są ubezpieczone  
i poszkodowany może wystąpić z wnioskiem o odszkodowanie. 
P. CHLEBOWSKI zapytał, czy jest wywieszona jakaś informacja o złym stanie schodów. 
R. CIESIÓŁKA odpowiedział, że jest informacja o tym, iż schody są uszkodzone.  
M. FLAK odtworzył film z Mistrzostw Świata, które odbywały się 11 października br.  
w Estonii. Dodał, że taki sukces jest wynikiem długiej i ciężkiej pracy. Poprosił Radę  
i Burmistrza o to, żeby dokonali wszelkich starań, aby sportowcy w naszej Gminie mogli się 
rozwijać, a kiedy już zdobędą wysokie osiągnięcia, żebyśmy potrafili ich docenić.  
 
Ad. 10. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1435. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: J. Grobelna                                            
 
 
 
 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 
 
 
 
 
 

 


